
电影学口语：动画片《美女与野兽》我配不上你实用英语

PDF转换可能丢失图片或格式，建议阅读原文

https://www.100test.com/kao_ti2020/645/2021_2022__E7_94_B5_E

5_BD_B1_E5_AD_A6_E5_c96_645207.htm 一位王子因不懂得慈

悲与宽容而被仙女变为野兽，唯有他学会如何爱人才能变回

原貌，后来美女贝儿为救父亲而答应被野兽囚禁，在一群魔

堡仆役的穿针引线之下，贝儿与野兽从针锋相对到相知相守

，经历一番波折之后，最后才终於得以解开魔法的桎梏。 【

精彩片断】 我要收藏 剪辑自Beauty and the Beast (美女与野兽)

Belle: Gaston, what a pleasant surprise. Gaston: Isn’t it though? I

am just full of surprises. You know, Belle, there’s not a girl in town

who wouldn’t love to be in your shoes. This is the day your dreams

come true. Belle: What do you know about my dreams, Gaston?

Gaston: Plenty. Here, picture this: A rustic（乡村的） hunting

lodge（门房）, my latest kill roasting on the fire and my little wife,

massaging（按摩） my feet while the little ones play on the floor

with the dogs. We’ll have six or seven. Belle: Dogs? Gaston: No,

Belle! Strapping（高大健壮的） boys, like me. Belle: Imagine that.

Gaston: And do you know who that little wife will be? Belle: Let me

think. Gaston: You Belle. Belle: Gaston, I am speechless（无话可说

的）. I really don’t know what to say. Gaston: Say you will marry

me. Belle: I am very sorry, Gaston, but I just don’t deverve you. 【

口语财富】 1．What a pleasant surprise! 很让人惊喜！ 2．I’d

love to be in your shoes. 我真希望是你！ 3．I am speechless. 我无

话可说。 4. I just don’t deverve you. 我配不上你。 最生动活泼
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